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Provinciale Staten
Zaaknummer: 536615 

Vragen van statenleden Roy Zeilstra en Ralph van Hertum (PvdA- GroenLinks) 
ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland  nummer 130. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Verschil 
in stijging zorgkosten per gemeente: 

(ingekomen: 2 oktober 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Is GS bekend met de verschillen die er per
gemeente van Zeeland zijn van de stijging van de
zorgkosten? Graag een toelichting

1. Wij hebben kennis genomen van de
berichtgeving in de media over het onderzoek van
zorginformatiecentrum Vektis.

2. Is bij GS bekend wat de mogelijke oorzaken
zijn van de verschillen per gemeente in Zeeland?
Zo ja, kunt u ons daarover informeren? Zo nee, is
het mogelijk om de oorzaken daarvan in kaart te
brengen? Graag een toelichting.

2. Als verklaring in dit onderzoek worden de
verschillen in gezondheid van de inwoners per
gemeente genoemd.

3. Geconstateerd wordt dat de gezondheid in een
regio een sterke indicator is voor het stijgen van
de zorgkosten. Het blijkt dat op basis van welvaart
en opleidingsniveau een voorspelling gedaan
kan worden voor de hogere zorgkosten. Is GS het
met ons eens dat hier sprake is van een
ongelijkheid waardoor inwoners die minder
welvaart kennen en een minder hoog
opleidingsniveau hebben hierdoor extra de dupe
zijn? Graag een toelichting.

3. In z’n algemeenheid wordt aangenomen dat
deze gezondheidsverschillen per gemeente
voornamelijk het gevolg zijn van ongelijkheid in
welvaart en opleidingsniveau.

4. Is GS het met ons eens dat dit een ongewenste
ontwikkeling is en we er alles wat in ons
vermogen ligt, aan moeten doen om deze
verschillen te voorkomen of te verkleinen? Graag
een toelichting.

4. Dit is zondermeer een ongewenste
ontwikkeling. Als Provincie hebben we hier geen
(wettelijke) taak en directe invloed op. Hier ligt in
de eerste plaats een opgave vanuit het
gemeentelijke gezondheidsbeleid.

5. Is GS bereid om met gemeenten en PS te
kijken welke mogelijkheden er zijn - na het in kaart
brengen van de oorzaken - om in Zeeland aan
deze ongelijkheid iets te doen? Graag een
toelichting.

5. Vanuit de Leefbaarheidsagenda 2024-2027 zijn
wij in gesprek met een aantal Zeeuwse
gemeenten over de vraag hoe wij als Provincie
een bijdrage kunnen leveren aan de positieve
gezondheid van hun inwoners.

6. Kan GS aangeven wat de oorzaak is dat in de
grensgebieden van Zeeland de stijgingen groter
zijn (overigens niet alleen in Zeeland, maar in heel
Nederland). Graag een toelichting.

6. Wij hebben navraag gedaan bij de GGD
Zeeland. Deze geeft aan dat op basis van het
onderzoek van zorginformatiecentrum Vektis geen
uitspraak kan worden gedaan naar de causaliteit
tussen hoge ziektekosten en het leven in een
grensregio.



 

 

MIDDELBURG, 12 november 2024 

  

Namens fractie: PvdA- GroenLinks 

statenleden Roy Zeilstra en Ralph van Hertum  
 

Gedeputeerde Staten 

H.M. de Jonge  

Drs. M.C.J. Franken 
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